National Chung Hsing University Professor Li Chun-Xu Memorial Scholarship Regulations

101.01.11 接受各界捐助獎助學金基金管理委員會會議訂定 Formulated by the Scholarships Fund Management Committee on January 11, 2012 102.01.18 接受各界捐助獎助學金基金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on January 18, 2013 107.12.27 接受各界捐助獎助學金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on December 27, 2018 108.12.26 接受各界捐助獎助學金管理委員會會議修正 Amended by the Scholarships Fund Management Committee on December 26, 2019 112.06.13 接受各界捐助獎助學金管理委員會會議修正

Amended by the Scholarships Fund Management Committee on June 13, 2023

一、國立中興大學生命科學系教授李春序先生逝世後,其家屬為紀念李公生前德意,並鼓勵有志青年精研生命科學,特 捐贈 670,514 元整,設置本獎學金基金,以每年孳息所得設置獎學金,特訂定本辦法。

Article 1 Following the passing of Professor Li Chun-Xu from the Department of Life Sciences at National Chung Hsing University, his family has donated NT\$670,514 to commemorate his contributions and to encourage young scholars to pursue excellence in life sciences. The interest generated from this fund will be used to establish the Professor Li Chun-Xu Memorial Scholarship.

二、本獎學金每學年申請一次,申請日期由學校統籌訂定。金額每名為新台幣五千元整,名額暫定每一學年兩名,實際 名額視孳息收入多寡而定。

Article 2 The scholarship is open for application once each academic year, with the application dates set by the university. Each recipient will receive NT\$5,000, and two scholarships will be awarded per academic year. The actual number of scholarships awarded will depend on the interest income generated from the fund. 三、獎助對象:本校生命科學系大學部二年級以上在學同學。

Article 3 Applicants must be second-year or above undergraduate students enrolled in the Department of Life Sciences at National Chung Hsing University.

四、申請資格:前一學年度學業成績總平均八十分以上及操行成績八十五分以上,且無任何一科不及格,均可申請。但 已享有其他獎學金或公費待遇者,不得再申請本獎學金。

Article 4 Qualifications: Applicants must have an average academic score of 80 or above and a conduct score of 85 or above in the previous academic year, with no failing grades. Students who are already receiving other scholarships or public financial support are not eligible to apply.

五、申請手續:繳交前學年度正式成績單(包括學業及操行成績)或其他相關文件。

Article 5 Application Procedure: Applicants must submit an official transcript for the previous academic year (including both academic and conduct grades) or other relevant documents.

六、本獎學金之審核由本校接受各界捐助獎助學金管理委員會辦理。

Article 6 The scholarship is reviewed by the Committee for the Management of Donations and Scholarships at the university.

七、本獎學金基金之保管存放,由國立中興大學學務處會同主計室及總務處等相關單位處理。

Article 7 The management and storage of the scholarship funds are handled by the Office of Student Affairs in conjunction with the Office of Accounting and the Office of General Affairs.

八、學生獲獎紀錄永久保存,申請資料則保存1年。

Article 8 Records of recipients are permanently maintained, while application documents are kept for one year.

九、本辦法經本校接受各界捐助獎助學金管理委員會會議通過,陳請校長核定後實施,修正時亦同。

Article 9 These regulations will be implemented upon approval by the Scholarships Fund Management Committee and sanction by the university president. The same procedure applies to any amendments.